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Algemeen 
 
Ook het jaar 2017-2018 geeft weer aanleiding tot een uitgebreid jaarverslag met veel 
foto’s, van jubilarissen tot renovatie en van de hoofdklasse tot de rommelmarkt.  Ook 
veel aandacht voor 2 nieuwe teams, Voetbal Plus en Juliana Oldstars. 
 
In memoriam 
 

Op 12 augustus 2017 is op 81 jarige leeftijd Huub van 
Merode overleden na een langdurig ziekbed. Hij was lid 
van onze vereniging sinds 1976 en werd in 1997 benoemd 
tot lid van verdienste. December 2016 werd hij  nog 
gehuldigd vanwege zijn 40 jarig lidmaatschap in het bijzijn 
van zijn vrouw Gonny.Huub heeft zelf nooit actief 
gevoetbald bij Juliana, maar is wel vele jaren als vrijwilliger 
actief geweest. Huub is eindredacteur van de Schietschijf 
geweest. Met 6 anderen heeft hij de supportersclub 
opgericht in 1990 en lange tijd in dat bestuur gezeten. 
Tweemaal maakte hij deel uit van het hoofdbestuur, in 
1983-1984 als bestuurslid buitengebeuren en van 1988-
1997 als bestuurslid public relations.  
 
Op 16 oktober 2017 is Els Spanbroek op 68 jarige leeftijd 
overleden. Zij was al geruime tijd een gewaardeerde 
vrijwilligster van onze vereniging. Van lid van de 
jeugdcommissie tot barmedewerkster in de Stoof. Ook bij 
de rommelmarkt was zij altijd van de partij. Els was 
getrouwd met Theo Spanbroek, erelid van onze 
vereniging. De foto van Els is gemaakt in 2015 toen Theo 
werd benoemd tot erelid. 
 
 
 
 

 
Op 5 december jl. is Harrie Schraven op 77-jarige leeftijd 
overleden. Hij was ruim 62 jaar lid van onze vereniging en 
daarmee het langstdurend lid. Twee jaar geleden is hij nog 
gehuldigd voor zijn 60-jarig jubileum.Harrie heeft geruime 
tijd bij onze vereniging gevoetbald, kort in het 1e elftal, 
vele jaren in het 2e en daarna nog jarenlang in de lagere 
elftallen. Vanaf de jaren 80 was hij ook actief als vrijwilliger 
samen met zijn vrouw Mia. Van voorzitter van de 
jeugdcommissie, de supporterscommissie en als bezorger 
van de schietschijf was hij bezig voor de vereniging.  
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Jubilarissen 
Traditiegetrouw worden de jubilarissen op de nieuwjaarsreceptie op 7 januari 2018 
gehuldigd. Prins Theo 4e, ofwel Theo Teunissen, Piet Jansen en Niek Thijssen waren 50 
jaar lid, Matthee Moons 40 jaar en Martin Morsink, Harm van Duren, Dick van de Logt, 
Ronnie Martens en Wouter Slot 25 jaar. Voorzitter Martien te Riele had een woordje klaar 
voor elke jubilaris, waarna ze onder applaus van de aanwezigen het speldje en een 
mooie bos bloemen overhandigd kregen. 

  

 
 

 
Lintje 
Op 26 april 2018 , daags voor Koningsdag, is Toon 
Janssen benoemd tot lid in de orde van Oranje Nassau. 
Namens koning Willem Alexander mocht burgermeester 
Mariët Mittendorff hem de versierselen opspelden. Hij was 
zeer verrast en blij met deze grote eer. Toon is al jaren 
actief in onze gemeente. Hij zet zich o.a. in voor VCM, 
volleybalclub Malden, onze vereniging en is actief in de 
politiek, afgelopen periode als raadslid voor de 
PvdA/GroenLinks. Bij sv Juliana '31 maakt hij deel uit van 
de toernooiencommissie en is hij coördinator van het 
zaalvoetbal.  
 

 
 

Jubilarissen vlnr: Piet Janssen, Dick vd Logt, Martin Morsink, Harm van Duren, Matthee 
Moons, Wouter Slot, Theo Teunissen, Niek Thijssen en Ronnie Martens 
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Bestuur 
 
Het bestuur gaat dit jaar in onveranderde samenstelling verder.  Naast de maandelijkse 
bestuursvergaderingen schrijft het bestuur dit jaar eenmaal een algemene 
ledenvergadering uit. De vaste notuliste van de vergaderingen van het hoofdbestuur en 
de ALV is Jenny Boonzaaijer. 
 
Op 22 november 2017 is de reguliere ALV. Naast de vaste agendapunten is er het 
inmiddels regelmatig terugkomende agendapunt: de renovatie van het sportpark, 
terugblik en vooruitblik. Daarnaast is er aandacht voor de certificering van onze 
jeugdopleiding. Aanleiding voor de start hiermee was de licentie-eis in de Derde Divisie. 
Bij een gecertificeerde jeugdopleiding verviel de eis van het hebben van contractspelers. 
Echter de echte reden om dit traject in te gaan was de grote meerwaarde die het zou 
hebben voor de opleiding van onze jeugdspelers. Tijdens de 
ALV kreeg bestuurslid voetbalzaken Loek Heijnen uit handen 
van  Peter van Amstel van de KVNB  een maquette als 
symbool van de behaalde certificering. Er is een visie en 
beleidsplan opgesteld, dat gepubliceerd wordt op o.a. de 
site. Momenteel wordt gekeken naar de inrichting van de 
gehele organisatie, zoals naar samenvoeging CPV en CRV, 
oprichting van een zaterdag 1 team, ontwikkelgesprekken 
met alle trainers en spelers.  Bedoeling is verbetering/ 
verbreding naar alle teams, dus niet alleen selectieteams. 
 
Tijdens de zomer van 2017 is het nieuwste kleedkamergebouw duurzaam gerenoveerd 
(met zonneboiler en zonnepanelen) en het dak van het clubhuis is vervangen. Dit alles is 
betaald m.b.v. subsidies van de rijksoverheid en de gemeente en eigen middelen. Er 
wordt vooruitgeblikt op de vervanging van het kunstgras op veld 5. Vanwege het 
(voetbal)technische aspect had Juliana zelf gekozen voor een toplaag van rubber infill 
maar de gemeenteraad heeft besloten dat er geen rubberkorrels meer gebruikt mogen 
worden. Er moet een alternatief worden gekozen. De daaraan verbonden meerkosten , 
ook voor onderhoud in de komende jaren, zijn voor rekening van de gemeente. De cijfers 
laten een positief resultaat zien en de begroting voor 2017-2018, waar door de 
jarenlange renovaties nog weer hogere rentelasten en afschrijvingen opstaan, wordt door 
de leden goedgekeurd. 

 
 Het gerenoveerde kleedkamergebouw met de zonnepanelen. 
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Voorzitter, Martien te Riele 
 
Commissie veiligheid & arbo 

We gaan dit seizoen in met een nieuwe 
veiligheidscoördinator, Joost Kersten. De samenwerking 
met professionele stewards loopt af. Op wedstrijddagen 
van het 1e zorgt Joost met o.a. Koos Ubbink , Marchel van 
Loveren en Edwin Willemsen voortaan voor de 
toegangscontrole, de handhaving van het alcoholverbod 
langs de lijn en de algehele veiligheid rond de wedstrijd. Zo 
creëren ze een veilige omgeving voor zowel het arbitrale 
trio, de spelers als de supporters, net als vorig seizoen.  

 
Commissie communicatie & voorlichting 
Binnen deze commissie houden  Ferrie van de Logt, Matthee Moons, Arjen Zwaag en 
Loet Eissing zich bezig met de schietschijf die zoals altijd 10 keer per jaar verschijnt. Luc 
te Riele houdt zich vooral bezig met social media. Hij beheert het twitter account van 
sv Juliana ‘31. De presentatiegids wordt ook dit jaar in eigen beheer uitgegeven. Ruud 
Jacobs en Alfredo Spiero maken er weer een mooie gids van die op 10 september wordt 
aangeboden aan burgemeester Mittendorff. Nieuw dit seizoen is de aanschaf van het 
Sportlink.Club Pakket. Hiervoor is gekozen om zo een betere manier van communicatie 
te hebben. Gegevens in Sportlink over teams, wedstrijden etc. kunnen direct op de 
website en tv schermen in het clubhuis getoond worden. Daarvoor is het wel nodig om 
over te gaan op een nieuwe website. Henry Jansen, onze webmaster heeft veel tijd en 
energie gestoken in het bouwen van deze nieuwe site die in december online komt. 

 
Supporters- en activiteitencommissie 
Met Elske de Wildt als voorzitter en met de hulp van Astrid Bakker, Hedwig van het 
Klooster, Sandra Janssen-Bouwmeester, Linda Kabelaar, Eus Vissers en Carla 
Goossens worden weer verschillende activiteiten georganiseerd. 
  
Bij de wedstrijden van het eerste elftal wordt als altijd een loterij gehouden met loten 
verkocht door spelers uit JO15.  Dit jaar wordt er ook weer een toto georganiseerd.  
Voor de kleintjes is er dit jaar weer een pietentraining waarna Sinterklaas met enkele 
pieten nog even in het clubhuis langskomen.  

 

Op 2 februari wordt het carnavalsfeest in de 
Stoof gehouden. In aanwezigheid van prins 
Theo d'n 4e van de Dwarsliggers met zijn 
kabinet en de raad van Elf wordt onze eigen 
prinses Manon de 1e bekendgemaakt. Zij 
word vergezeld door haar pages Amber en 
Lianne, allen lid van ons vrouwen 2 team. De 
vrouwen van Vr2 zingen ook nog  hun lied 
waarmee ze de publieksprijs wonnen op het 
songfestival van de Dwarsliggers.  
 Prinses Manon d’n 1e, met pages 

Lianne (l) en Amber. 
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De supporterscommissie levert altijd financiële bijdrages voor de kampioenen van 
sv Juliana ‘31, ze zorgen voor de medailles en de prijzen bij de mini-WK, de mini-
Champions League. 

 
Tot slot wordt er weer een grote Julianadag gehouden op de 
dag van de laatste thuiswedstrijd van het eerste op 20 mei 
2017. Er wordt die dag gewonnen van Udi, maar het elftal 
eindigt toch weer op een nacompetitieplaats. Traditiegetrouw 
wordt op die dag de speler van het jaar bekendgemaakt. Dit 
jaar is er gekozen voor de meest constante speler die op 
meerdere plekken inzetbaar was: Paul Diesel. 
 
 

 

 

 
 
Commissie Sponsorzaken 
De sponsorcommissie bestaat dit seizoen uit Frank van Leeuwen, Sven Zegers, Martin 
Morsink en Bas Schaaij.  Na 9 jaar trouwe dienst heeft Frank zijn taak als voorzitter van 
de commissie neergelegd per 1 januari. Hij kan de belangrijke taak van het aansturen 
van de sponsorcommissie niet meer combineren met zijn drukke baan. Twan Konings 
neemt het stokje van hem over. Twan Konings is jarenlang hoofdsponsor geweest met 
zijn bedrijf Konings & Meeuwissen, tevens jarenlang actief voetballer en een trouwe 
supporter. De ambitie is het behouden van de huidige sponsoren en het aanboren van 
nieuwe bronnen. 
 
Met ingang van seizoen 2017/2018 wordt het hoofdsponsorschap anders ingevuld. 
Konings en Meeuwissen, van Wees en Rabobank stopten als hoofdsponsor en daarvoor 
moest vervanging worden gezocht. Allereerst wordt er een nieuwe hoofdsponsor 
gevonden in autobedrijf Roelofs, al jarenlang een trouwe sponsor en nu erg trots om 
hoofdsponsor van Juliana te kunnen zijn. Dit samen met Coffee@home van Ronnie Aarts 
die nog een jaartje doorgaat.  
Verder worden er een aantal extra kledingsponsoren voor het 1e elftal gevonden, komt er 
een sponsor voor de vrouwen/meisjes en wordt het sponsorcontract voor het ministadion 
vernieuwd.  

Op 25 september worden de contracten met al deze sponsoren getekend. Roelofs en 
Coffee@home als hoofdsponsoren, 100%Voetbal van Richard Kregting als 
kledingsponsor, Arts Elektro als shirtsponsor, Gommers schildersbedrijf als 
mouwsponsor, Kwekerij Molenhoek als broeksponsor, Buro Winters als hoofdsponsor 
van het vrouwen en meisjesvoetbal en AH en Intratuin als sponsoren van het 
ministadion.  

 

Paul Diesel met de trofee, 
overhandigd door Frans Thijssen. 
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Hoofdsponsoren Roelofs (l) en Ronnie Aarts van Coffee@home (r) met Martien te Riele 

Kledingsponsoren Kwekerij Molenhoek (lb), Arts Elektro (rb), Richard 
Kregting (lo) en mouwsponsor Mathieu Gommers op de kleding (ro) 

Hoofdsponsor van Vrouwen en Meisjes: Arjan Winters van Buro Winters (l) 
en AH Janssen, sponsor van het ministadion (r) 
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Secretaris, Lianne Muller 
 
De secretaris is naast de normale taken van een secretaris  verantwoordelijk voor de 
ledenadministratie, de representatie, de gastvrouwen en omroep(st)ers bij 
thuiswedstrijden van het eerste en de vrijwilligerscommissie.  
 
Ledenadministratie 
De ledenadministratie wordt wederom verzorgd door Matthee Moons. Met zijn 
mutatielijsten houdt hij alle coördinatoren op de hoogte van alle wisselingen rondom de 
leden. Een hele klus, het lijkt wel of het aantal mutaties elk jaar groeit. Zeker dit seizoen 
met de komst van een aantal nieuwe teams. 
 
Thuiswedstrijden van het eerste 
Bij de wedstrijden van het eerste in de hoofdklasse hebben we Sten Pieters als 
omroeper. In de bestuurskamer worden het arbitrale trio met hun begeleiders, coaches 
en waarnemers en de tegenstander ontvangen door het bestuur met hulp van onze 
gastvrouwen.  
 
Vrijwilligerscommissie 
Zoals in het vorige jaarverslag al genoemd starten er bij de start van het seizoen 2 
groepen binnen deze commissie.  
 
Harald van Hoorn, Guido Souren en Ellen te Riele heten op 4 juli als welkomscommissie 
voor het eerst onze nieuwe leden welkom. Met name de jongste leden worden 
uitgenodigd voor een eerste training. Ondertussen leren de ouders de club en elkaar 
kennen middels een leuke powerpoint en kennismakingsgesprek. Na afloop blijkt dit te 
voldoen in een behoefte. De wens is dan ook hiermee door te gaan. 
 
Johan Kerkhof, Tjipke Lemain, Edwin Willemsen en Marije de Witte starten de 
verenigingscommissie. Zij gaan aan het werk om alle spelende leden enkele uren 
vrijwilligerswerk te laten doen om zo onze vereniging draaiende te houden. 
Onderstaande aankondiging wordt gepubliceerd en teams worden op verschillende 
plekken ingezet: JO7-11 als lotenverkopers voor de Grote Club Actie,  JO13 als 
ballenjongens, JO15 als lotenverkopers bij thuiswedstrijden, JO17 als hulp bij 
rommelmarkt en internationaal toernooi, JO19 als hulp bij 4daagse en oud 
papierinzameling en tot slot de senioren bij bardienst en oud papierinzameling.  
Niet alles loopt perfect, dat kan ook niet voor een eerste seizoen. Belangrijk is dat leden 
begrijpen dat we met zijn allen de vereniging draaiend moeten houden! 
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Juliana stopt met vrijwilligerswerk 

Een sportclub heeft een aantal mensen in dienst die ervoor zorgen dat de leden kunnen sporten, de 
leden betalen lidmaatschapsgeld en komen alleen om te sporten.  Sv Juliana ’31 is echter geen 
sportclub maar een vereniging waar we er samen voor zorgen dat we met zijn allen op zaterdag of 
zondag een potje kunnen voetballen, maar waar ook vele andere activiteiten georganiseerd worden 
en waar de leden komen voor de gezelligheid. 

Het is een vereniging waar je je thuis voelt en graag onderdeel van wilt zijn. Sv Juliana ’31 heeft  bijna 
1000 leden en is een van de grootste verenigingen in de regio. Per jaar werken  vele vrijwilligers samen 
ongeveer 35000 uren om deze vereniging draaiend te houden.  

Zonder al deze vrijwilligers kan een vereniging als sv Juliana ’31 niet bestaan.  Vanwege het groot aantal 
benodigde uren komen we mensen te kort. Wil je ook de komende jaren nog bij een sportieve leuke 
gezellige vereniging voetballen dan hebben we jouw hulp nodig.  We willen dat grote aantal uren gaan 
verdelen over meer mensen. Als ieder lid van de vereniging elk jaar een paar uur verenigingswerk gaat 
doen wordt het werk van de huidige vrijwilligers ontlast en blijft/wordt het voor iedereen leuker.  DUS VAN 
VRIJWILLIGERSWERK NAAR VERENIGINGSWERK! 

 
 

Ook dit seizoen worden alle vrijwilligers weer extra in het zonnetje 
gezet. Nu geen winterspektakel maar een voorjaarsspektakel op 13 
april. 
Met de hulp van onze hoofdtrainer Remko Bicentini wordt er een 
leuke avond georganiseerd. Bij binnenkomst wordt iedereen op de 
foto gezet, er is een taartenbuffet en DJ Ronnie zorgt voor goede 
muziek. De spelers van het 1e elftal helpen mee met het uitdelen van 
de consumptiemunten, de koffie en taart en als ober, om zo te 
benadrukken hoe belangrijk de vrijwilligers voor onze vereniging zijn. 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Enkele vrijwilligers worden in het zonnetje gezet: 
Luci Vissers en Henk Wienen  
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Penningmeester, Tanja Zwaag 
 
De penningmeester verzorgt o.a. de boekhouding, de jaarrekening, begroting en 
budgetcontrole. Ron Remers is dit jaar verantwoordelijk voor de inning van de 
contributies. De inkomsten van de vereniging bestaan uit: de contributie, de sponsoren, 
de opbrengst van het clubhuis, de rommelmarkt, 4daagse en het internationaal toernooi. 
Verder ook uit het inzamelen van oud papier, kleding en oud ijzer en Sponsorkliks.  
Steeds belangrijker wordt de Marktplaatsverkoop. Spullen die worden afgegeven aan 
Juliana die nog goed zijn, worden op Marktplaats verkocht, lukt dat niet dan gaan ze naar 
de rommelmarkt.  
Ook dit jaar wordt de Grote Club Actie weer georganiseerd, nu weer door de 
penningmeester met hulp van Carla Goossens. Vooral de jongste leden verkopen weer 
veel loten. Ze krijgen in ruil daarvoor leuke prijsjes. De best verkopende teams krijgen 
een voetbalclinic van Remko Bicentini met zijn 1e elftal. 

 
 
Kascommissie 
In de kascommissie hebben voor de ALV van november 2017 zitting: Martin Morsink en 
Ron Remers. Zij keuren de jaarrekening goed. Voor de volgende ALV zijn het Ron 
Remers en Tjipke Lemain die de kascontrole zullen doen, tevens zal een financieel 
expert de stukken bekijken. 
 
Voetbalzaken, Loek Heijnen 
 
Bij voetbalzaken is er een onderscheid tussen het prestatievoetbal en het 
recreatievoetbal zowel bij de jeugd als bij de senioren.  
Sv Juliana ‘31 start in het seizoen 2017-2018 de competitie met  12 seniorenteams, 
waaronder 3 zaterdagteams, 2 damesteams, 1 veteranenelftal en 38 jeugdteams. Acht 
daarvan zijn  prestatieteams, de anderen zijn recreatieteams. 
Bij de meisjes is er maar een team: het MO15 team. Om alles in goede banen te leiden 
start het seizoen met een aftrapbijeenkomst waar alle leiders en trainers geinformeerd 
worden over de gang van zaken en waar ook de teamuitrusting wordt uitgedeeld. De 
jeugd kan deze winter weer trainen in de zaal van het Kandinsky college in Nijmegen. In 
januari 2018 komen er 2 speciale teams bij: een voetbal Plus team en het Juliana 
Oldstars team. Later in het verslag is hier meer over te lezen.  

Voetbalclinic op 26 april 2018  
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Prestatie Voetbal 
In deze commissie verandert niets t.o.v. vorig seizoen. Frank Duijghuisen  is de scout 
voor de het eerste elftal, Henry Jansen is dan de coördinator voor de selectie pupillen te 
weten: JO11-1,2,3 en  JO13-1 en Maurits Pol voor de selectie junioren:  JO15-1, JO17-1 
en JO19-1. Verder zijn er verschillende mensen die op de zaterdag de teams bekijken en 
zo inzicht geven in de talenten van de spelers. De samenstelling van de selectieteams 
gebeurt onder de verantwoordelijkheid van de CPV. De CPV is bij de start van het 
seizoen druk met de certificering van de jeugdopleiding. Het is een heel traject dat wordt 
doorlopen dat uiteindelijk leidt tot het predikaat: lokale jeugdopleiding. Gedurende het 
seizoen wordt er hard gewerkt aan de formatie van een Zaterdag 1 team dat in de 
competitie van 2018/2019 zal starten. Dit is een hele klus, het betreft het aantrekken van 
een trainer, het zoeken naar spelers, leiders. Verder zijn er nieuwe kledingsponsoren 
gezocht om het team dezelfde uitstraling te geven als het Zondag 1 team. Dit alles is 
gelukt en het team zal starten in de 4e klasse. 
 
Recreatie Voetbal  
Voorzitter is Carla Goossens, de volledige bezetting is: 

 Secretaris Tosca Stevens 

 Coördinator Senioren-JO19 Frans Janssen 

 Coördinator JO17 Harm Schraven 

 Coördinator JO15 Patrick Bronstijn 

 Coördinator JO13 Bram Peters wnd, later Roy Eggenhuizen  

 Coördinator JO11 Jeroen van de Crommert 

 Coördinator JO9, 8, 7 Roy Vissers 

 Coördinator Vrouwen/Meisjes Carla Goossens wnd 
 

De KNVB heeft besloten om het seizoen een aantal weken later te starten. Dit houdt in 
dat er geen problemen meer zijn bij de start zo kort na of in  de zomervakantie. Gevolg is 
wel dat het seizoen langer doorgaat waardoor toernooien nu tijdens de competitie 
gespeeld moeten worden. Om in Cruijff termen te spreken: “Elk voordeel heb zijn 
nadeel.”  
Vanaf dit seizoen gaan we werken met de nieuwe vormen van het pupillenvoetbal 
ingevoerd door de KNVB. Er komen JO6 teams die 2x2 spelen, de JO7 teams spelen 
4x4 en de JO8 en 9 spelen 6x6, allen op velden met aangepaste afmetingen. 
Scheidsrechters worden vervangen door spelbegeleiders die langs de zijlijn lopen en 
alleen ingrijpen als de spelertjes er zelf niet meer uitkomen. Ingooien wordt indribbelen, 
alles om de spelertjes zoveel mogelijk aan de bal te krijgen. 
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Voor de jongste jeugd wordt een aantal extra 
evenementen georganiseerd.  
Zoals gebruikelijk wordt er door onze E-jeugd in 
het ministadion de zo gewaardeerde mini 
Champions League gespeeld. Dit seizoen heten 
zij de JO11 en JO10 jeugd, voor beide 
leeftijdsgroepen is er een aparte competitie. Alle 
teams worden bijgestaan door een of meer 
spelers van het 1e elftal. Op 25 april worden de 
finales gespeeld, Bij de JO10 speelt Ajax tegen 
Paris Saint Germain. Beide ploegen speelden met 
veel plezier de finale. Ajax ging ongeslagen de finale in en 
wint deze ook met ruime cijfers. Ze worden gecoacht door 
Jens en Bob Rossen. Na afloop krijgen ze de beker uit 
handen van Peter Weijers van AH Janssen, hoofdsponsor 
van het mini CL toernooi. Hij heeft ook nog voor alle spelers 
een flesje drinken en een zakje chips bij zich. 
Bij de JO11 speelt Barcelona tegen Napoli. In de poule was 
het al erg spannend en het wordt dan ook een spannende 
finalewedstrijd waarin het lang 1-0 blijft. Uiteindelijk wint 
Barcelona met 3-0 en krijgt de cup met de grote oren in 
handen. Coach van Barcelona, Davey Goudt, was daar ook 
heel gelukkig mee. 

 

 
Voor de F-pupillen is er de mini-WK, deze keer na de winterstop gestart. Op zondag 
spelen landenteams tegen elkaar, de winnaars van de dag lopen met het eerste mee het 
veld op wat door de spelertjes als een grote eer wordt ervaren.  
Voor de JO7 tot en met JO11 jeugd wordt er nog een spelletjesdag georganiseerd in juni, 
dit keer niet op het sportpark maar in de jumphal in Malden.  
 
Ook voor de ouderen is er een extra evenement. Na een succesvolle eerste editie vorig 
jaar wordt er dit seizoen weer een 7x7  35+ toernooi bij sv Juliana ’31 gespeeld op een 
half veld met wedstrijden van 12 minuten. Het wordt georganiseerd door 4 dames, 
bijgestaan door hun mannen allen spelend in Juliana 5.  Vrijdag 8 juni is de dag en het 
eindigt met een gezellige feestavond in de Stoof. Hulde voor de organisatie. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Winnaars mini CL: boven bij JO10 Ajax 
en onder bij JO11 Barcelona 

De winnaars van het toernooi, een afvaardiging van Zo2 en de feestavond met een fantastische band. 
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Wedstrijdsecretariaat 
Wedstrijdsecretarissen zijn dit seizoen Maja Sengers en Tosca Stevens. Zij maken de 
wedstrijdplanning, de veld- en kleedkamerindeling op de wedstrijddagen en zijn er 
verantwoordelijk voor dat er elke zaterdag en zondag een wedstrijdcoördinator aanwezig 
is op het sportpark die alle wedstrijden in goede banen leidt. Dit laatste wordt steeds 
moeilijker, omdat er te weinig mensen zijn die dit willen doen. De KNVB startte dit 

seizoen met de invoering van het mDWF, het digitale wedstrijfformulier op de 
mobiele telefoon. Leiders en scheidsrechters kunnen nu via de 
wedstrijdzaken app op de smartphone zelf de teams en de eindstand 
invoeren, daarmee wordt de wedstrijdcoördinator ontlast. Verder zijn de 

spelerspassen ook in digitale vorm te zien in de app. Er hoeven dan ook geen foto’s te 
worden verzameld, passen te worden gemaakt noch uitgedeeld. Dit geldt dit seizoen 
voor alle teams vanaf JO13. Naast de wedstrijdzakenapp is er ook de voetbal.nl app 
waarin spelers alle informatie rondom hun wedstrijden kunnen vinden. Alles wat door de 
wedstrijdsecretaris in Sportlink wordt gezet is meteen door spelers in de 
app te zien! Elke wedstrijd, ook oefenwedstrijden, maar ook de Juliana 
Twitterberichten en pushberichten. De digitalisering bij de KNVB maakt het 
leven voor de vrijwilligers bij de voetbalclubs weer wat eenvoudiger. 
 
Fair Play Commissie 
De Fair Play commissie bestaat dit seizoen weer uit  Mariel Verhees (voorzitter), Frank 
Snippert en Tim de Witte. Zij zien erop toe dat alle leden zich houden aan de 
gedragscode en bij overtreding daarvan wordt er actie ondernomen. Dit jaar kwam de 
commissie bij een groot incident in actie wat heeft geleid tot het royement van een lid. 
Gelukkig is dit iets wat maar zeer zelden voorkomt. Op dit soort momenten zijn we blij 
met het bestaan van deze commissie die bij incidenten tot een onpartijdig oordeel kan 
komen en zodoende het bestuur goed kan adviseren op de te nemen maatregelen. 
 
Scheidsrechtercommissie 
Eric Ruijs is dit seizoen de voorzitter van deze commissie. Zonder commissieleden is het 
moeilijk om iets te organiseren op het gebied van de arbitrage en blijft het bij het 
inplannen van de enkele jeugdscheidsrechters die er nog zijn. Er is dringend behoefte 
aan commissieleden om jonge scheidsrechters te begeleiden. Zonder dat is het ook niet 
mogelijk nieuwe scheidsrechters op te leiden. Voor de jongste jeugd zijn er geen 
(jeugd)scheidsrechters meer nodig, daar wordt voortaan met spelbegeleiders gewerkt. 
 
Toernooicommissie 
De toernooicommissie werkt al seizoenen lang in dezelfde samenstelling: Frans Poelen, 
Geert Reijnen, Geert van de Logt, Carl de Vries, Toon Janssen, Jan Hock, Peter van de 
Broek en The de Bruin. Deze commissie neemt de organisatie van een aantal toernooien 
voor zijn rekening zoals het Harrie & Piet van Dreumel scholierentoernooi op 27 april 
waar de Komeet dit jaar wint. Natuurlijk is deze commissie ook het aanspreekpunt voor 
alle uittoernooien, waarvoor onze eigen teams worden uitgenodigd.  
 
Voor de derde keer wordt er een groot internationaal toernooi gehouden op zaterdag 26 
mei en zondag 27 mei. Door het verschuiven van de competitie in Nederland valt dit op 
de laatste speeldag van alle teams. Daardoor moeten alle thuiswedstrijden en de 
wedstrijden van de deelnemende teams worden verzet. Er komen evengoed veel teams, 
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zelfs meer nog als bij de vorige editie, waarvan velen weer uit Engeland waar het laatste 
weekend van mei een vakantieweekend is. Op zaterdag worden de poule wedstrijden 
gespeeld, waarna op zondag de kwalificatie wedstrijden en aansluitend de 
finales  worden gespeeld. Ook Frans Thijssen is weer aanwezig. De organisatie verloopt 
elk jaar beter, met enkele JO17 teams erbij om te helpen hebben we genoeg vrijwilligers. 
Bij vorige edities hadden we geluk met het weer, deze keer viel, na een prachtige 
zonnige zaterdag, de zondag enigszins in het water. Door onweersbuien moest het 
toernooi voortijdig worden afgebroken en moesten vele teams binnen schuilen. Voor de 
opbrengst voor Juliana maakte dat niet uit. De hamburgers waren uitverkocht en ook in 
de keuken was nog weinig te koop na afloop. Dankzij de hulp van vele vrijwilligers was 
het ondanks het weer een geslaagd toernooi. De organisatie is wederom tevreden en 
komt ook volgend jaar weer terug. Dan ook weer op het laatste speelweekend van de 
competitie. 
 
 
 
 
  
 

Op 2 juni 2017 wordt het 
Beachvolleybaltoernooi 
gehouden. Een deel van 
de parkeerplaats van het 
complex wordt weer 
volgestort met zand zodat 
er 3 volleybalvelden zijn 
waar de teams op 
fanatieke, doch sportieve 
wijze om de punten 
strijden.   
 
 
 
 
 

 
 
 
Zaalvoetbal 
De coördinatie van het zaalvoetbal is al vele jaren in de deskundige handen van Toon 
Janssen. Onze vereniging kent wederom 1 zaalvoetbalteam gedurende dit seizoen in 
ongeveer dezelfde samenstelling. Zij worden dit jaar weer kampioen. Jammer genoeg 
valt het succesvolle team uiteen en zal er komend seizoen geen zaalvoetbalteam meer 
starten. 
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Facilitaire Zaken, Patrick Bronstijn 
 
Het bestuurslid facilitaire zaken is verantwoordelijk voor velden, materialen en clubhuis. 
De 2 grote evenementen die georganiseerd worden om de club financieel te steunen, de 
rommelmarkt en de 4-daagse vallen ook onder de verantwoordelijkheid van bestuurslid 
facilitaire zaken Patrick Bronstijn. Ook bij het internationale toernooi is de organisatie 
buiten het voetbal, met name de catering de verantwoordelijkheid van facilitaire zaken. 
Dit is nu het 3e grote evenement geworden om de club financieel te steunen. 
 

Kledingcommissie 
Voorzitter van deze commissie is Tineke Sjoerdsma, zij wordt ondersteund 
door Paul Reintjes en Henry Jansen. Zij zorgen ervoor dat alle teams aan het 
begin van het seizoen worden voorzien van teamkleding en een teamuitrusting 
bestaande uit intrapballen, waterzak en bidons 
 

Commissie Buitendienst 
In deze commissie zitten Henry Jansen, Leo en Jan de Bruijn, Theo de Wildt,  Koos 
Groenen en Marchel van Loveren. Dit seizoen is voorzitter Henry Jansen druk met de 
voorbereiding voor de vervanging van het kunstgras op veld 5. Omdat de gemeenteraad 
heeft besloten dat er geen rubberkorrels meer gebruikt mogen worden moet er gezocht 
worden naar een goed alternatief. Dat wordt gevonden in een kunststof korrel, promax 
geheten. Grasspriet en korrel zijn dan van hetzelfde materiaal. Het veld zal worden 
aangelegd in augustus 2018. 
Ook dit seizoen krijgt Leo de Bruijn wekelijks ondersteuning van bosgroep de Vennen 
van de Driestroom. Consul is Henk van de Broek.  Marchel van Loveren is o.a. 
verantwoordelijk voor personeel en sleutels en de ballenjongens. Koos Groenen zorgt als 
altijd voor de lijnen. Jan de Bruijn is o.a. verantwoordelijk voor het ophangen en 
weghalen van reclameborden en Theo de Wildt is verantwoordelijk voor sanitair. 
 
Clubhuiscommissie 
In het clubhuis een grote wijziging t.o.v. vorig seizoen. Er komt ander bier uit de tap! Er is 
een contract getekend met InBev en we hebben voortaan Jupiler en Hertog Jan op de 
tap. Voor de club financieel gezien een goede zaak. Voor de leden is het soms even 
wennen maar dat is van korte duur. De clubhuiscommissie heeft dezelfde samenstelling 
als vorig seizoen, met Colette Eissing (voorzitter), Henk Wienen en Luci Vissers als leden 

van deze commissie. Omdat Colette en Henk 
gezondheidsproblemen hebben worden hun 
taken deels overgenomen door anderen, 
waaronder Loet Eissing. Het barrooster wordt 
samen met de verenigingscommissie gemaakt, 
zodat er een rooster komt voor zowel de vaste 
barmedewerkers als de aangewezen teams. 
Om het alcoholbeleid, NIX18, duidelijk onder 
de aandacht te brengen wordt er een spandoek 
boven de bar gehangen. 
 

 
2 barmedewerkers uit Vr2 met Luci en Colette  
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Vierdaagsecommissie 
In de zomer van 2017 wordt het sportpark weer gastvrij geopend voor de 4daagselopers,  
met Jan Verweij en Patrick Bronstijn als voorzitters van de 4daagsecommissie. 
De renovatie van de kleedkamers is op tijd klaar zodat ze weer dienst kunnen doen als 
slaapzalen, ook de camping is goed gevuld. 

 
De lopers krijgen een volledig verzorgd verblijf met ontbijt, lunchpakket, fruit en warm 
eten. En uiteraard kunnen de gasten gebruik maken van alle diensten van de Stoof. 
 
Rommelmarktcommissie 
1480 Betalende bezoekers en een recordomzet. Een ongekend succes is het weer dit 
jaar. Er is al vaker gezegd “Dit gaat nooit overtroffen worden”, maar het prachtige weer 
trekt vele bezoekers naar sportpark de Broeklanden die voor een prachtige omzet 
zorgen. Maar daar gaat het niet alleen om. Het gaat ook om met elkaar iets neer te 
zetten. Elk jaar beginnen we weer met alleen het kale voornemen en een goed draaiboek 
om een goed geroganiseerde rommelmarkt te houden. Elk jaar met een paar 
aanpassingen en veranderingen. Dit jaar staat er een extra tent op het kunstgrasveld 
speciaal voor de kleding verkoop. Dit jaar ook voor het eerst met een aantal jeugdteams 
die komen helpen sjouwen. Neem een JO17-1 of 2 en de hele koopwaar die klaarstaat 
voor het clubhuis is in een uur naar binnen gebracht. Met verenigingswerk komen we een 
heel eind! 
Traditioneel is er na een grote opruimactie weer een borrel voor de vrijwilligers die 
afgesloten wordt met een chinees buffet. De Thé Poelen bokaal, de prijs voor de meest 
enthousiaste rommelmarktverkoper gaat dit jaar naar de afdeling riet, tassen en blik van 
Koos Ubbink en Marchel van Loveren. De dames van de loterij zijn 2e en de fietsen 3e. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Links: afdeling huishoud binnen in de grote zaal en rechts: speelgoed in de grote tent  
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Voetbalresultaten 

 
Voetbal Plus 
 
In het najaar komt bij het bestuur de vraag of er bij Juliana ruimte is voor een 
voetballertje met een beperking. Hij wil graag in zijn eigen dorp voetballen. Het antwoord 
was simpel: Ja, dat kan! 
Het bestuur had nl. al eerder tegenover de gemeente en Uniek Sporten uitgesproken 
graag mee te willen werken aan een vorm van voetbal Plus. Het wachten was eigenlijk 
op iemand die dit wilde gaan opzetten. In Sonja Kat vinden we die persoon, een kleine 
commissie wordt gevormd en enkele maanden later staat er een Voetbal Plus team. 
Remko Bicentini is bereid te helpen, hij wordt gedurende het eerste half jaar de coach. 
We zoeken de publiciteit en kunnen op 23 januari met 6 kinderen starten. Zowel ouders 
als kinderen zijn erg gelukkig met het team dat gestaag groeit in aantal. Ook het aantal 
begeleiders groeit, met Elske, Carolien, Renske en Eef zijn er 4 vaste assistenten van 
Remko. Er wordt wekelijks getraind, er worden (nog) geen wedstrijden gespeeld. 

 
 
 
Op 8 april loopt het team met de spelers van het 1e mee het veld op met trotse ouders 
langs de kant. Belangrijk is nu de continuiteit te waarborgen, enerzijds uitbreiden van het 
aantal spelers, anderzijds zorgen voor voldoende begeleiding. 
 
  

Links: Foto uit de Gelderlander met Sjors en Kim, rechts vlnr: Remko, Carolien, Renske, Elske en Sonja 

Links: VoetbalPlus team met spelers van het 1e, rechts opkomst bij de wedstrijd Juliana 1- Goes 1 
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Juliana Oldstars 
 
In het najaar van 2017 kwam ook de vraag of er bij Juliana plek was voor Walking 
Football. Ook daar is het antwoord eenvoudig: Ja dat kan!. Ook daar is al eerder over 
nagedacht bij het bestuur en als er dan een kartrekker voorbij komt kan deze meteen aan 
de slag. Die kartrekker is Jules Abbenhuis en hij vindt al snel een tweede kartrekker in 
Herman Roovers, een oude bekende binnen Juliana. Beiden speelden al bij de NEC 
Oldstars. Dat team waaiert uit naar de amateurs en bij NEC begint een nieuwe lichting. 
Dat is de opzet van het de Oldstars teams die bij de BVO’s samen met Ouderenbond zijn 
opgericht. 
Nadat de materialen zijn geregeld en het is geregeld dat het clubhuis open is op de 
dinsdagochtend kunnen ze van start. Eerste training is op 16 januari 2018 waar een 

tiental senioren (55+) aanwezig zijn voor 
een training o.l.v. Herman Roovers.  Al 
snel volgen allerlei activiteiten, 
wervingsactiviteiten, gezamelijke 
trainingen met andere clubs en 
toernooien met daarin het hoogtepunt het 
toernooi bij de Graafschap. Daar spelen 
onze Oldstars in het stadion tegen het 
Nederlands Oldstars team met grote 
namen als Sjakie Swart en Dick 
Nanninga. Zij kwamen net terug van de 
wereldkampioenschappen in Engeland. 

 
 
 
 
De Oldstars spelen Walking Football, de regels wijken af van het regulaire voetbal. Er 
mag niet worden gerend of hoog geschoten, het wordt gespeeld op kleine velden met 
kleine goals. Het brengt sociale contacten en plezier met medespelers voor tijdens en na 
de partijtjes, En het is ook nog een gezonde en veilige manier van bewegen. De Oldstars 
trainen wekelijks overdag op het kunstgrasveld. Ook hier geldt dat er ruimte is voor groei 
van het aantal spelers bij Juliana. 
  

16 jan 2018: Eerste training Juliana Oldstars 

Teamfoto met het Nederlands Oldstars team 
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Kampioenen en andere zaken 
Bij zo’n grote vereniging zijn er elk jaar wel enkele kampioenschappen te vieren. Het 
begint natuurlijk altijd al in december als bij de jeugd de najaarscompetitie eindigt. Dit 
jaar zijn JO11-1, JO11-7 en JO15-2 de gelukkige kampioenen. Na de voorjaars 
competitie zijn er nog meer kampioenen te feliciteren: alweer JO11-1, JO17-4 en Za2. 
JO17-1 pakt een periodetitel en doet lang mee voor het kampioensschap, ze spelen 
uiteindelijk in de nacompetitie, maar weten geen promotie te bewerkstelligen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1e elftal   

Het eerste elftal start dit jaar in de Hoofdklasse B met 
derby’s tegen sc Woezik en BVC’12 op het programma. Na 
de degradatie uit de derde divisie zijn een aantal dragende 
spelers vertrokken om op divisieniveau te blijven spelen. Er 
wordt dan ook gestart met veel nieuwe spelers. Daaronder 
Twan Smits en Daniel van Straten die weer terugkeren op 
het oude nest. Nieuwe hoofdcoach is Remko Bicentini, de  
bondscoach van Curaçao. Hij verruilt het Wijchense AWC 
voor onze vereniging. 
 

Sportief gezien is het weer een moeilijk seizoen voor het 1e elftal. Met een aantal 
blessuregevoelige spelers erbij blijkt de selectie erg krap te zijn. Vaak moeten spelers uit 
JO19-1 invallen. In de winterstop gaat men op trainingskamp in Malaga. Daarna worden 
er meteen 3 wedstrijden op rij gewonnen. De weg omhoog lijkt gevonden, directe 
degradatie wordt afgewend, nacompetitie is echter onontkoombaar. Al in de eerste 
wedstrijd tegen DEM wordt verloren en is het duidelijk dat we in seizoen 2018/2019 in de 
1e klasse zullen uitkomen. 

Links: JO15-2 en rechts JO11-1 in juni met het spandoek dat voor de 2
e
 keer opgehangen kon worden.  
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Op de grote Julianadag op 20 mei waar Paul Diesel tot speler van het jaar wordt 
verkozen is er ook aandacht voor de best geklede leider in de hoofdklasse: Loet Eissing. 
Hij neemt na 15 jaar leiderschap afscheid van het 1e elftal. Hij staat bij vele clubs en 
scheidsrechters in het land bekend om het grote Julianaboek dat bij elke wedstrijd op de 
tafel in de bestuurskamer wordt gelegd. Alle statistieken en krantenartikels rondom het 
elftal worden hier handmatig in bijgehouden. Loet heeft er al die tijd o.a. voor gezorgd dat 
alle materialen op orde zijn, dat de spelers er netjes bijlopen, dat iedereen eten en 
drinken heeft in de bus. Voor dit laatste staat hij zondagochtend voor dag en dauw op om 
voor iedereen zijn gewenste lunchpakketje te maken. Ook is hij befaamd om zijn 
speeches in de bus. Voor het afscheid van spelers lijst Loet altijd een Juliana shirt in. Als 

door een speler een mijlpaal behaald 
wordt, wordt daar door Loet aandacht aan 
geschonken. Zo had hij nog een 
kleinigheid klaar voor Daniel van Straten 
die zijn 150e wedstrijd voor Juliana had 
gespeeld. 
Loet gaat zelf ook altijd netjes gekleed, is 
bekend om zijn rode stropdas die hij 
draagt bij zijn Juliana outfit. Hij kreeg dan 
ook als blijk van waardering voor zijn 
geweldige inzet al die jaren een ingelijste 
stropdas.  
 

 
 
Met dank aan Matthee Moons die de foto’s voor dit verslag leverde. 
 
Lianne Muller 
Secretaris sv Juliana ‘31 
September 2018 

Juliana 1 selectie 2017-2018 


